

好書 RECOMMENDED BOOKS 推薦



落鷹繽紛： 探尋鷹之驛—滿州生態旅遊導覽手冊 Exploring the Eagle Station: An Eco-tourist Guide to Manzhou Township

Author / 謝宗宇等 Zong-yu Sie et al

Publisher / 墾丁國家公園管理處 Kenting National Park Headquarters

「滿州生態旅遊手冊」是配合滿州生態旅遊地的發展與管理而製作的解說手冊，本書圖文並貌，詳細介紹滿州各社區的人文歷史與自然環境資源，並有豐富的旅遊資訊。尤其「私房路線趴趴走」一章，更是體驗「國境之南鷹之驛」的絕佳寶典。
An Eco-tourist Guide to Manzhou Township is published as part of the effort to promote ecotourism of Manzhou. The guidebook features detailed historical records and natural resources of each Manzhou community, as well as abundant travel information and photos. The chapter "Private Secret Itineraries" is especially excellent reference for the exploration of this so-called "Eagle Station" township.

鐵漢雄姿—金門軍事戰鬥演練 DVD Warrior Forge (DVD)

Author / 五色鳥文化事業有限公司 Barbet Publishing Co、梁皆得 Chieh-te Liang

Publisher / 金門國家公園管理處 Kinmen National Park Headquarters

雄壯、威武、沉著、機警，戍守海疆的大地勇士，為負保家衛國的重任，成為頂天立地的男子漢。一幕幕軍中各種戰鬥操演的影片，讓大家體驗金門獨特的軍事文化，領略的軍事文化，領略戰地風情，亦讓曾經在此服役的英勇戰風情，亦讓曾在此地服役的英勇戰士，回味那一段駐守英雄島的戰地歲月。

Majestic, mighty, sober, and sharp, the soldiers that guard the coastal frontier have taken the important mission of protecting the whole country. Scenes of various military drills will lead the audience into the unique battlefield culture of Kinmen and remind those who had been served bravely here of their time on this island of heroes.



古今峽谷—變動的太魯閣 Taroko Gorge, Past and Present-Changing Troko

Author / 王鑫等 Shin Wang et al.

Publisher / 太魯閣國家公園管理處 Taroko National Park Headquarters

本書嘗試以時間的觀點來探索太魯閣的過去，內容涵蓋太魯閣的自然與人文，全書計 13 篇，由多位對太魯閣有深入研究之學者專家撰文，試圖在有限篇幅中，帶領讀者窺探不同時期太魯閣的輪廓，並引發人在自然中的深層思考。

The book attempts to explore the past of Taroko from the perspective of time and covers both of its human and natural histories. With 13 articles, all written by scholars and experts familiar with Taroko, and photos from both the past and present, the book leads its readers to look into different phases of Taroko and inspires deep thoughts about human's position in Nature.